
Zápisnica č. 6/2020 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v obci Pitelová konaného dňa 13.11.2020 o 18:00 

hod. v sále kultúrneho domu Pitelová 

 

Zasadnutie otvorila starostka obce  Martina Záhorcová. privítala poslancov a skonštatovala, že 

prítomní sú piati poslanci, p. Kocian je práceneschopný a p. Paššáková sa neospravedlnila. 

Zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

Za zapisovateľa bola určená p. Vencelová 

Za predsedu návrhovej komisie bol navrhnutý p. Chalmovský a za overovateľov zápisnice 

boli navrhnutí p. Slašťan a p. Hudec. Obecné zastupiteľstvo schválilo návrh jednomyseľne. 

Starostka obce predložila program obecnému zastupiteľstvu, ktorým sa bude zastupiteľstvo 

viesť: 

1. Otvorenie zasadnutia, kontrola prítomných. 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice, návrh na predsedu návrhovej komisie a overovateľov 

zápisnice. 

3. Schválenie programu. 

4. Voľba hlavného kontrolóra obce.  

5. Kontrola plnenia uznesenia. 

6. Informácia o činnosti Obecného úradu a starostky obce. 

7. PHSR 2020 – 2027. 

8. Plán obnovy verejných vodovodov. 

9. Potvrdenie o cene za výrobu a dodávku pitnej vody verejným vodovodom. 

10. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 7. 

11. Správa majetku obce – majetkovo-právne vzťahy.  

12. Žiadosti. 

13. Diskusia – rôzne – interpelácie. 

14. Návrh na uznesenie. 

15. Záver. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili program, ktorý bol zverejnený jednomyseľne.  

 

Bod 4/  Voľba hlavného kontrolóra obce.  

Do voľby hlavného kontrolóra bol prihlásený  jeden uchádzač - p. Blanka Szűcsová. Starostka 

prečítala poslancom zápisnicu z otvárania obálok. P. Blanka Szűcsová splnila všetky 

podmienky, ktoré boli stanovené.  

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A -- A -- A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

Bod 5/ Kontrola plnenia uznesenia. 

Z predchádzajúceho zasadnutia vyplývajú úlohy  – zistenie podmienok financovania zo ŠFRB. 

Podmienky nie sú úplne zadefinované, je to otvorené a úloha sa plní priebežne.  

 

 



 

Bod 6/ Informácia o činnosti Obecného úradu a starostky obce. 

OZ berie na vedomie informácie o činnosti obecného úradu a starostky obce. P. Chalmovský 

sa informoval, či je osadený žľab na ceste v Záhradách – bude to dokončené v stredu. Napojenie 

časti obce Pitelová dolina na vodovod -  už začala realizácia diela. P. Fábiková požiadala 

o zverejnenie informácii o činnosti úradu a starostky obce na internetovej stránke obce pre 

lepšiu informovanosť občanov 

 

Bod 7/ PHSR 2020 – 2027 

Strategický dokument Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Pitelová bol posudzovaný 

na odbore životného prostredia Okresného úradu v Žiari nad Hronom.  

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A -- A -- A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

Bod 8/ Plán obnovy verejných vodovodov. 

Plán obnovy Verejného vodovodu bol vypracovaný odborne spôsobilou osobou -  p. Korbelom. 

Po konzultácii s vodohospodárom obce Ing. Ďaďom. P. Slašťan pripomienkoval nedostatočné 

informácie v pláne ohľadom Automatickej tlakovej stanice pri budove bývalej Materskej 

škôlky.  

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A - A -- N 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

Bod 9/Potvrdenie o cene za výrobu a dodávku pitnej vody verejným vodovodom. 

Úradom pre reguláciu sieťových odvetví nám po žiadosti bolo vydané nové potvrdenie o cene 

vo výške max. 0,6981€ za dodávku pitnej vody verejným vodovodom. Poslanci sa na pracovnej 

porade rozhodli stanoviť cenu za 1m3 vody na  0,65€. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A -- A -- A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

Bod 10/ Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 7. 

Poslanci návrh zmeny rozpočtu rozpočtovým opatrením dostali mailom, návrh bol prerokovaný 

na pracovnej porade. Jedná sa o udržiavacie práce na ceste v Záhradách a navýšenie prác pri 

technickom zhodnotení budovy Hasičskej zbrojnice.  



 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A -- A -- A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

 

Bod 11/ Správa majetku obce – majetkovo-právne vzťahy: 

 

- Žiadosť p. Vladimír Abrahám – 

Žiadosť o odkúpenie časti pozemku CKN 2607 v časti obce u Kuricov. Pozemok hraničí 

s pozemkom p. Abraháma a trvale je využívaný ako prístupová cesta. Poslanci navrhli 

schváliť zámer predaja obecného majetku podľa zákona č. 138/1991 §9a ods. 8 písmena e),  

a to,  časť parcely číslo CKN 2607  formou prevodu hodného osobitného zreteľa 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A -- A -- A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný         

                                                                                                       

Návrh – zapracovať do podmienok cenu 2,5eura za m2  

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A -- A -- A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

- Žiadosť o nájom pozemku – p. Forgáč Ján starší 

 Žiadosť o dlhodobý prenájom pozemku pred rodinným domom. P. Forgáč sa ospravedlnil a 

kvôli pandemickej dobe sa nezúčastnil na zasadnutí. Jedná sa o 2 plochy, ktoré žiada prenajať 

z dôvodu parkovania motorových vozidiel. Návrh dať parcelu do nájmu na 10 rokov a za cenu 

50 eur ročne, s 2 mesačnou výpovednou lehotou a možnosťou  kedykoľvek vypovedať zmluvu 

a súčinnosťou  pre prípadné poruchy /voda, elektrika/ 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A -- A -- A 

- A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný       



 

 

- Podnet p. Patrik Mareš na úpravu VZN 

Poslanci sa podnetom p. Mareša zaoberali už viac krát. Obecné zastupiteľstvo ukladá 

Obecnému úradu napísať p. Marešovi úradný list, aby si dal na príslušné orgány žiadosť 

o preklasifikovanie pozemkov                                                                                                       

- Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A -- A -- A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný    

 

 

Bod 12/ Žiadosti: 

Všetky žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce na rok 2021 boli zaslané poslancom mailom. Na 

pracovnej porade boli prerokované a poslanci sa zhodli ponechať dotácie na úrovni o ktorú 

žiadajú. Predmetom úprav Všeobecne záväzného nariadenia obce o poskytovaní dotácii 

z rozpočtu obce bude posielať dotácie na polovicu.  

 

- TJ Družstevník Pitelová – žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce podľa VZN 

č. 4/2017  v sume 1900€  

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A -- A -- A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný    

       

- Základná organizácia Slovenského zväzu zdravotne postihnutých 

Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce podľa VZN č. 4/2017  v sume 1000 €                                                                                                     

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A -- A -- A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný    

 

- Dobrovoľný hasičský zbor Pitelová  - žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

podľa VZN č. 4/2017  v sume 2000€                                                                                                            

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

A A A -- A .. A 



A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný      

- Rímskokatolícka cirkev - Biskupstvo BB – ZŠ Štefana Moysesa Žiar nad Hronom  

Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce podľa VZN č. 4/2017 – centrum voľného času 

pri ZŠ s MŠ Štefana Moysesa navštevujú 15 žiaci s trvalým pobytom v našej obci -  návrh na 

dotáciu v sume 300€                                                                                                          

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

Z A A -- A -- A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

Bod 13/ Diskusia – rôzne – interpelácie. 
p. Chalmovský sa informoval o výške príjmov na budúci rok. Na výšku podielových daní bude 

mať dopad pandemická doba. Ešte nie sú zverejnené oficiálne prognózy, ale pokles príjmov sa 

dá očakávať.  

- situácia ohľadom zberu kuchynského odpadu sa ešte bude riešiť na zasadnutí mikroregiónu, 

v stredu 18.11.2020.  

p. Hudec – mali by sme sa dohodnúť na akej úrovni by sme nechali stav rezervného fondu – 

stanoviť hranicu pod akú by sme nemali ísť.... 

p. Mališ – koľko podnikateľských subjektov je v obci, pri úpravách VZN by bolo vhodné zvážiť 

úpravu daní pre podnikateľov, nakoľko okolité obce majú úroveň daní vyššiu. 

Starostka informovala poslancov o postupe pri obstarávaní územnoplánovacej dokumentácie, 

je potrebné pripravovať zámery a rozmýšľať, kde by bolo vhodné situovať napr. individuálnu 

bytovú výstavbu.  

 

 

 

Bod 14/ Návrh na uznesenie 

 

P. Chalmovský prečítal návrh na uznesenie 

 

 

Bod 15/ Záver 

 

 

Starostka obce  poďakovala prítomným za účasť. 

 

Zapísala:  

Michaela Vencelová         dňa : 13.11.2020  ................................... 

 

Overil:  

Peter Hudec            dňa : ........................    ....................................  

Martin Slašťan    dňa : ........................... .................................... 


